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Zápisnica č. 02 
zo zasadnutia Komisie výstavby, územného plánovania, dopravy a životného prostredia 

konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 
dňa 10.04.2025 

 
Prítomní: Stanislav Uhlár, Juraj Zeman, Róbert Vajda, Peter Belobrad, Ľubomír Lapšanský, 

Marián Pokrivčák, František Slezák 
Ospravedlnení: Matúš Gondek, Jakub Jakubáč 

 

 

A. Všeobecné: 

1. Rôzne 

 

B. Výstavba:  

1. Rôzne 

 

C. Územné plánovanie:  

1. Územné plánovanie – stály bod 

 

2. Urbanistická štúdia „Staré letisko“ – diskusia po verejnom prerokovaní 

Priamo na komisii boli vznesené pripomienky: 

- Rybničná je veľká bariéra, odporúča sa preriešiť dopravu tak, aby nebola limitom v území 

- Začať prvou etapou zo severu 

- Absentuje cintorín, kolumbárium 

- Iná OV podľa metodiky 

- Pri doprave materiálu využívať prioritne blízku železnicu 

- Predĺžiť veľkokapacitnú (koľajovú) dopravu 

- Dopracovať cyklotrasy 

 

Členovia komisie boli vyzvaní, aby do 22.04.2025 poslali doplňujúce pripomienky emailom na 
tajomníčku komisii, aby ich zapracovala do spoločného listu za MČ; a aby podali pripomienky aj 
individuálne. 

 

3. Rôzne 
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D. Dopravné:  

1. Zástupcovia obyvateľov ulice Šinkovské – parkovanie na ulici Šikovské (zúčastnia sa 3 zástupcovia) 

 
Zástupcovia občanov ul. Šinkovské predniesli svoje podnety a pohľad na situáciu na ulici 
Šinkovské s požiadavkou na vysvetlenie ich otázok, ktoré boli vo väčšine prípadov zodpovedané 
priamo na komisii. 
 

2. Parkovacia politika – stály bod. (predloženie VZN Hlavného mesta) 

Diskusia prebehla v rámci bodu č.D.1. 

 

3. Diskusia na tému cyklotrás, predovšetkým, či vôbec značiť cyklotrasy vo Vajnoroch, alebo nie. Bod 
preložený z poslednej komisie. 

Diskusia k bodu nebola. 

   

E. Životné prostredie: 

1. Rôzne 

 

F. Rôzne 

1. p. Pokrivčák predstavil víziu širšieho územia Parku pod lipami s prepojením šošovkového námestia 
na Roľníckej ulici až po park Ferdiša Jurigu (detský park) so začlenením priestoru okolia kostola 
a cirkevnej školy. 

 

Členovia komisie v rámci diskusie odporučili víziu prezentovať investorom v dotknutom území. 

 
 
 
 
 

 
 

Ing. Stanislav Uhlár 
      predseda komisie 

 
 
Zapísala: Ingrid Krumpolcová, tajomníčka komisie 
Bratislava, dňa 10.04.2025 


